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Slovenske gOrice • V obCinah UE Lenart draija voda 

Cena vode znova 
v • enotna, omreznlna ne 

Ko bodo nove cene vodarine in omreinine potrdili svetniki v 
posameznih obCinah, bodo obcani Benedikta, Cerkvenjaka, 
Lenarta, Svete Ane, Svetega Jurija v Slovenskih goricahin 
Svete Trojice v Slovenskih goricah poloinice z viSjim zneskom 
prejeU s 1. aprilom. 

V Mariborskem vodovodu, kjer izvajajo oskrbo s pitno vodo v 19 
obcinah, vkljucno z omenjenimi, predlagajo viSje cene vode in omre
znine zaradi rasti cen, posebej elektricne energije, naftnih derivatov, 
postnih ter zunanjih storitev, pa tudi zaradi visjih stroskov dela zaradi 
sprejetja nove zakonodaje na podrocju plac, torej povisanja minimal
ne place. 

Kot pojasnjuje lenarski zupan Janez Kramberger, bode cene vode 
nekoliko visje tudi zaradi solidarnosti znotraj obmocja UE Lenart. »V 
preteklosti je nasih sest obcin ze imelo enotne cene vode, nato pa 
je ta dogovor propadel, ker so nekatere obcine podlegle pritiskom 
Mariborskega vodovoda in mimo dogovora z ostalimi pristale na viSjo 
ceno vode. Na kolegiju zupanov v zacetku lanskega novembra smo se 
dogov~rili, da se znova zdruzimo in uveljavimo enotno ceno za vodo, 
ne pa tudi enotne cene omreznine.« 

Obstojece in predlagane cene 
(z DDV) - UE Lenart: 

Vodanna Omreznlna 
redia ana cena v €/m 3 redia ana cena v € 

Benedikt 0,9240 9,07 
SvetaAna 0,9240 12,92 
Cerkvenjak 0,9240 7,76 
Sv. Jurij 0,9240 9,15 
Sv.Trojica 0,9240 10,97 
Lenart 0,9240 9.02 

Vir: MB vodovod 

Spomnimo, da v Lenartu lani niso hoteli poviSati cene vode, 
saj so menili, da predlog ni bil nikdar ustrezno utemegen, se vee, 
Mariborski vodovod so ves eas opozarjali, da mora prilagoditi 
poslovanje obstojeeemu stanju, saj obCine niso vee pripravljene kriti 
vseh neradonalnosti,ki naj bi se dogajale v podjetju. Mariborski 
vodovod je namree dolga leta pribliino 40 % vseh prihodkov (letno 
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Spodnje Podravje • Nadalievanka regijski vodovod: zupanipriznavajo lastno neorganiziranost, neoperativn( 

"Gremo se slepe misi, nekdo igr s figo V z 
okoli pet let je minilo, odkar se je v obcinah Spodnjega Podravja rodila ideja, da bi s pomoCjo~evropskih sredstev obnovili ( 

I ze naredil kakSen korak naprej, sta bila potem storjenadva nazaj. 

Po letih mencanja sem in tja je 
v zacetku letosnjega leta vajeti 
na projektu v~el v roke direktor 
uprave obcine Sv. Andraz Miran 
Ceh, ki ima na podrocju lokalne 
samouprave dolgoletne izkusnje. 
Zbranim zupanom je na pone
deljkovi seji kolegija natancno 
predstavil aktivnosti, kijih je izve
del v dveh mesecih. Njegova na
loga je, da pripravi vse potrebno 
za izbiro projektanta. Dejal je, da 
ce ne bo zapletov, bi to lahko bilo 
. do poletja. Je pa vprasanje, kako 
naj se razvija projekt, saj ni jasno, 
ali bo obcina Kidricevo zraven ali 
ne. Njen zupan Anton Leskovar 
se namrec ne · strinja s kljucem, 
po katerem bi si obcine razdelile 
stroske projektiranja. Vendar ga iz 
projekta ne morejo kar izkljuciti, 
saj cez obcino Kidricevo poteka 
glavni \'odovodni cevovod, s ka
terim se napaja obcina Majsperk. 

Nekaj dejstev 

kidricevski vodovod je delno tudi 
v navezavi z videmskini in zeta 1-
skim. 

Kako je Kokot napadel 
Ceha· 

Ceprav je treba priznati, da so 
zupani v ponedeljek s sprejetimi 
sklepi Ie naredili premik naprej, 
pa je nezaupanje se vednomocno 
prisotno. To je z besedami lepa 
ponazorila majsperska zupanja 
Darinka Fakin, ki je deja la, da se 
gredo slepe misi. Rahlo groteskna 
pa je bila izjava zupana obcine Go~ 
risnica Jozeta Kokota, ki je Cehu 
ocital pocasnost delovanja, zato 
je predlagal, da bi postopek izbire 
projektanta vodila mestna obcina 
(MO) Ptuj. Pri petih letih zavlace
vanja na projektu sedaj nekomu, 
ki se je v dveh mesecih za projekt 
ze kar potrudil, ocitati neopera-

o Ko bo zgrajen nov vodovod, se bo cena vade zaradi 
viSje amortizadje podraiila. 

o Vrednost projekta bo 107 milijonov evrov, po DIIP-u 
ocenjenaje bila 34 milijonovevrov (brez DDV). 

o Ne vedo deleia sofinandranja EU, niti ali bode za 
projekt na voUo sredstva EU. 

o Nosilec projekta bo MO Ptuj, vodja direktor uprave 
MO Ptuj AlenJevtovic. 

o Postopek javnega naroCila za izbiro projektanta 
nadaUuje obCina Sv. Andrai. 

o Za erpanje sredstev EU se bodo obcine v prihodnje 
morale povezovati, sicer tega vira denarja ne boo 

tivnost, je malo nenavadno, pa 
tudi smesno. Ceh je Kokotova 
namigovanja 0 neoperativnosti 
ostro zavrnil."Dinamika postop
ka je odvisna od vas, obcin. 24 dni 
je bilo potrebnih, da smo zbrali 
vasa soglasja s pooblastili, ki so 
omogocila, da sem sploh lahko 
zacel postopek. Prosil sem vas 
in moledoval za podpise. Jaz ne 
morem izsiliti pooblastila od ne
koga, ~e mi ga ne zeli dati. Brez 
pooblastila postopka ne morem 
zaceti. Ne dovolim, da mi ocitate 
nekaj, za kar nisem odgovoren. 
Idejni projekt je izdelan, in to zelo 
dobro, za kar gre pohvala Komu
nali in Linealu, ki ga je izdelal. A od 
takrat je minilo osem mesecev in 
se ni naredilo nie. Zato sedaj ni na 
mestu, da meni ocitate pocasnost 
pri delu. Ko imam zbrano gradivo, 
naloge opravim v dveh dneh, za
devo peljem, kar se·da hitro." 

Vudlerjeva: "MO 
Ptuj pet let spala na 
projektull 

Svojemu direktorju je v bran 
stopila zupanja Da~a Vudler: "V le
tih 2014 in 2015 smo se zupani do
govorili, da bo projekt vodila MO 
Ptuj. Pa se ni nic delalo na tern, se 
celo zavlacevalo se je." Izpostavi
la je tudi, da jim vodstvo KP Ptuj 
ne dostavi zelenih podatkov in ze 
pripravljene dokumentacije v ele
ktronski obliki, ki so jo placale ob
cine. "In potem nas krivite za po
casnost postopka. Ce pa komu kaj 
drugo ne odgova~a, naj to jasno 
pove. Casa res vec nimamo veliko. 

FoIO: tG 

Zupan obane T movska vas Alojz Benko: HZO'vsdkegOvem, kaj bo povecial, ker eno in isto '~mo: 
Ze pet let. lmam obCutek, cia nos polovica ne 't1e, II1II kGjgre. Ali imamo resno namero za proJekt aIt 
pa odstopimo od usega skupaj in gremo vsak,v''SlIDjosmer. Dovolj imam tegQ nakladanja, na to 
temo sem zadnjiC tukaj." 

Vsakic, ko se srecamo, se sarno ne- Direktor uprave obCine Su. AruiraZ vodi postopeif1lf'iabiro projektanta. 

c_""A_;n D"Arnuip _ f( nrnnavirus lJoslovanja vecjih podjetij (se) ni zamajal 




